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Datum 2023-05-11 
Plats: Digitalt 
Deltagare: 
Christer Eriksson  
Hans Öhlund  
Ulf Grape 
Anders Jansson 
Bo Wernlundh 
Lasse Carlsson 
Per Edberg 
Inger Högström-Westerling 
Ola Runesson  
Hans Johansson 
Susanne Nicklasson  
Adjungerade: 
Peter Karlsson  
Patrick Lindqvist (delar av mötet) 
Anmält frånvaro: 
Ingen anmäld frånvaro. 
 
 

 
1. Öppning av mötet 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 

3. Föregående protokoll 
Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Rapporter 
4.1 Rapport från Ordförande 

Årsstämma Svenska Sjö den 25/5. Företaget har haft goda inkomster och ger bra 
utdelning till ägarna. Christer E och Susanne N representerar SBU på årsstämman. 
Christer E berättade att Svenska Sjö Intressenter AB har tagit över förvaltning av ca 
20 miljoner från Svenska Sjö AB. Rapport om förvaltningens utseende och resultat 
kommer längre fram. 
 
 
 



4.2 Ekonomi 
Skattmästaren rapporterade att det inte finns några avvikelser från budget till och 
med april månad.  
BAS-kostnaderna behöver fördelas om på de olika konton som berör BAS. 
Tidningen Båtliv kan få svårt att hålla budgeten på grund av minskad 
annonsförsäljning.  
 
 

4.3 Rapport från kommittéerna 
4.3.1 Juridiska kommittén 

Många frågor kommer in från klubbarna. Möte angående framtidsfrågor kommer 
att hållas inom kort 
 

4.3.2 Redaktionskommittén 
Redaktionsmöte 27/4 det rapporterades att det är dystert i branschen och låga 
försäljningsintäkter på annonser. Dock har de senaste veckorna varit mer 
positiva.  
Möte med en potentiellt ny tryckare kommer att hållas. 
Båtlivs läsarundersökning är påbörjad. Första utskicket gav för få svar. En ny 
omgång med frågor har skickats ut.  
19-20/10 nytt planeringsmöte.  
 

4.3.3 BAS kommittén 
Vid två olika identiteter i BAS – hur ska vi lösa det? Personnumret finns ju BAS om 
man är svensk. Men inte om det är utländska medlemmar, företag, etc. 
Att få båtklubbar att obligatoriskt använda personnummer kan bli problem. 
Kommunikationsplan skall upprättas – återkommer om det senare 
US ledamöter tillgång till BAS. Möjligt idag via BAS-C.  

 
4.3.4 Miljökommittén 

Möte den 30/5 med alla miljösamordnare på förbundsnivå. 
Avfallshanteringsplan från båtklubbarna måste in till kommunerna annars risk för 
dyra viten. Mer om de nya bestämmelserna kommer att presenteras i kommande 
nummer av Båtliv. 
XRF-mätningar - Havs o vattenmyndighet skall sätta gränsvärden. Verksamhet 
kring det pågår.  
Östersjöns rättigheter – nytt projekt på gång. Mer info kommer längre fram.  
 

4.3.5 Sjösäkerhetskommittén 
4.3.5 Sjösäkerhetskommittén 
Sammanfattning av frågorna som diskuterades i Skellefteå finns utskickad av 
Hans Ö. 
Sjösäkerhetskommittén har tagit fram en A:4 affisch som kan skickas ut till 
klubbarna med QR kod som länkar till ”Egenkontroll av fritidsbåt”. 
Läkarparet Olofsson föreläser på sjösäkerhetswebbinariet 16/5. 
21/5 är Internationella flytvästdagen I Båtliv mm skriver vi om att man ansöka 
om att få en flytväst åt mor, mormor eller farmor som man tycker gjort något bra 



för båtlivet 
 

 
4.3.6 Ungdomskommittén 

Susanne N tagit över som ordförande efter Per E. 
Susanne kommer att skicka ut en förfrågan om möte inom ort. 

 
4.3.7 Utbildningskommittén 

Ett första möte genomfört med Peter K. Återkommer med mer information när 
man kommit längre i planeringen. 

 
 

4.4 Rapport från Kansliet 
4.4.1 Vikarie för Carl R - Caroline Kumlin Petersson 

Caroline har arbetat på miljödepartementet tidigare. Hon börjar 14/8.  
Introduktion ca två veckor innan hon börjar. 

 
4.4.2 Pensionering av Mari-Ann Johansson 

Arbetar sista dagen i slutet av augusti – men går på semester från midsommar.  
 

4.4.3 Ny lag om avfallsmottagning i fritidsbåthamnar 
I nästa nummer i Båtliv mer information kring detta. (se även punkt 4.3.2)  
Webbinarier, etc. med mer information kommer efter sommaren.  

 
4.5 Rapport från Arbetsgrupper 
4.5.1 Rapport från NBR rådsmöte samt EBA-mötet i Genua 

NBR:s rådsmöte behandlade bland annat; Strategiplan och Vindkraftsparker 
Sjösäkerhetskonferens i Danmark planeras. 
Nästa möte i Roskilde i oktober. 
 
EBA mötet behandlade bland annat; ”Båtliv för alla” Båtliv endast förbehållet rika 
i vissa länder. 
Information från Finland om deras kampanj ”Håll skärgården ren”. 
It – segling – nytt spännande projekt. 
Diskussion kring vindkraftsparker. 
Medlemsavgiften höjd med några procent.  
Ny president från Finland 
Beslut att Bengt nomineras från SBU till att fortsätta som Vicepresident. Peter får 
i uppdrag att skriva nomineringen. 
Nästa mötesarrangör Turkiet oktober 2024?  Tveksamheter kring Turkiet på 
grund av hotbild mot bl.a. svenskar och danskar.  
Skrivelse om internationella certifikat – verkar för att SBU fortsätter att utfärda 
sådana certifikat. 
Höstmöte i oktober EBA i Hamburg 
 
 

4.5.2 Mässgruppen 



4/5 möte i gruppen Bo, Inger och Erika deltog.  
Gruppen gick igenom de utvärderingar som kommit in.  
Olika varianter diskuterades för kommande båtmässor – Till exempel; delad 
monter med andra organisationer? Behöver alla kommittéer delta? Få fler lokala 
personer att bemanna montern.  
Ska vi delta vart annat år i Stockholm och vart annat i Göteborg? 
Scenprogrammen kostar pengar – ska de fortsätta? Läget på montern viktigt. 
Viktigt också att få ner kostnaderna. 
Beslut om deltagande i nästa års båtmässor måste tas innan oktober.  
 
 
 
 

4.5.3 Referensguppsmötet 
Ulf och Hans redogjorde för mötet.  
PP-presentationen skickas ut till Referensgruppen rensad från exemplen på 
svaren på enkäten  
 
Analysgruppen eventuell slutrapport innan sommaren, annars i augusti 
 

 
5. Från föregående möte bordlagda ärenden 
5.1 Kalendarium  

Se bilaga 
 

 
6. Ärenden för behandling 
6.1 Båtutflykten med Riksdagens Fritidsbåtnärverk 

Deltagare blir: Hans J, Hans Ö, Anders J, Christer E. Inger H-W,  
 

6.2 Fastställande av remissvar Vattenskoterutredmingen 
Beslut att fastställa remissvaret efter vissa språkliga justeringar. 
Bilaga kommer att tillföras protokollet när det är justerat. 

 
6.3 SBU-Fonden 

Väjerns BK - Ok med 10.000 
Gamleby SS – Ok med 10.000 
Linköpings SS – Fortsatt avslag efter diskussion. 

 
 

7. Nästa möte 
Nästa möte blir den 14/6 kl. 11.45 Hybridmöte.  
 

8. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet.  
 

 



 
 
 
Beslut:  
 
Bengt Gärde nomineras från SBU till att fortsätta som Vicepresident. Peter får i uppdrag att 
skriva nomineringen. 
PP-presentationen från senaste mötet skickas ut till Referensgruppen rensad från exemplen 
på svaren på enkäten. 
Båtutflykten med Riksdagens Fritidsbåtnärverk - Deltagare blir: Hans J, Hans Ö, Anders J, 
Christer E. Inger H-W,  
Beslut att fastställa remissvaret till Vattenskoterutredningen efter vissa språkliga justeringar. 
Bilaga kommer att tillföras protokollet när det är justerat. 
SBU-Fonden 
Väjerns BK - Ok med 10.000 
Gamleby SS – Ok med 10.000 
Linköpings SS – Fortsatt avslag  
 
 
 
 
 
_______________________  _______________________ 
Christer Eriksson   Ulf Grape 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
 
 


